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Αθήνα, 21 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ - ΑΚΕ 

 
Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Κ. Καραμανλή 

 
Θέμα: «Άμεση επανεξέταση από το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών της 
πανάκριβης προμήθειας γαντιών από τις ΟΣΥ Α.Ε.». 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 

Εξαιτίας της πανδημίας που βιώνουμε, πάνω από ένα έτος στην χώρα μας, εκτός από 
τους πολίτες, και πλήθος εταιρειών έχουν χρειαστεί και προμηθεύονται είδη ατομικής 
προστασίας με σκοπό την προφύλαξη των εργαζομένων τους από τον κορωνοϊό. Για τις 
προμήθειες, που πραγματοποιούνται από εταιρείες οι οποίες εποπτεύονται από 
δημόσιους φορείς, είναι απόλυτα επιβεβλημένο να ακολουθούνται όλες οι σύννομες 
διαδικασίες, να διενεργούνται με απόλυτη διαφάνεια και να προστατεύεται το Δημόσιο 
Συμφέρον. 

Δημοσιεύματα των τελευταίων ημερών κάνουν λόγο για την προμήθεια γαντιών που 
ενέκριναν οι Οδικές Συγκοινωνίες Α.Ε. (ΟΣΥ), όπως χαρακτηριστικά παρουσιάζεται και 
στην σχετική απόφαση που έχει δημοσιευθεί στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ (ΑΔΑ: 9ΩΒ1ΟΚΩ0-ΜΒΕ), από 
εταιρεία με κύρια ασχολία την κατασκευή και εμπορία επίπλων,  αλλά και ξυλουργικές 
εργασίες, με έδρα τις Σέρρες, η οποία πρόσφατα συμπεριέλαβε στο καταστατικό της και 
το εμπόριο ειδών -μέσων ατομικής προστασίας. 

Επιπρόσθετα η συγκεκριμένη προμήθεια αναφέρεται σε 16.000 τεμάχια με τιμή 
μονάδας 12,25 €, που για το συγκεκριμένο είδος η τιμή αυτή είναι αρκετά υψηλή, 
υψηλότερη και από τιμές λιανικής για το είδος αυτό, και κυρίως για μία παραγγελία 
χονδρικής όπως είναι η αναφερόμενη.  

Τα δεδομένα και τα στοιχεία του διαγωνισμού αυτού εύλογα δημιουργούν 
προβληματισμούς και οι συμπτώσεις είναι πολλές. 

Επειδή κάθε διαγωνισμός προμήθειας ή έργου που πραγματοποιείται σε δημόσιο 
φορέα, σκοπό έχει την αξιολόγηση και στη συνέχεια την επιλογή της βέλτιστης και 
οικονομικότερης προσφοράς, για τη χρηστή διαχείριση του δημοσίου χρήματος, 

Επειδή για κάθε ποσό δημοσίου που ξοδεύεται απαιτείται η τεκμηρίωση της δαπάνης, 
ακόμα περισσότερο όταν αυτό ανέρχεται στα 243.040,00 €, 

Επειδή σε κάθε περίπτωση οι όροι πρέπει να είναι απολύτως καθαροί και η Διαφάνεια 
επιβεβλημένη, 

 
 

https://diavgeia.gov.gr/doc/9%CE%A9%CE%921%CE%9F%CE%9A%CE%A90-%CE%9C%CE%92%CE%95?inline=true
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Ερωτάσθε κ. Υπουργέ, 
1. Πότε διενεργήθηκε ο εν λόγω διαγωνισμός προμήθειας, με ποια διαδικασία και ποιες 
ήταν οι τεχνικές προδιαγραφές που απαιτούσε; 
2. Ποια ήταν η πορεία του διαγωνισμού, ποιοι υποψήφιοι προμηθευτές συμμετείχαν και 
ποια ήταν η αξιολόγησή τους; 
3. Ποια ήταν η σύνθεση της επιτροπής, ή των επιτροπών, για κάθε φάση του 
διαγωνισμού; 
 
Και παρακαλούμε για την ενημέρωση της Βουλής να καταθέσετε όλα τα προαναφερόμενα 
έγγραφα, μαζί με τα πρακτικά των συνεδριάσεων της επιτροπής ή των αντίστοιχων 
επιτροπών για τη διεξαγωγή και ολοκλήρωση αυτού του διαγωνισμού. 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Χρήστος Γκόκας 
 
 
 

Γιώργος Αρβανιτίδης 
 
 
 

Μιχάλης Κατρίνης 
 
 
 

Ανδρέας Λοβέρδος 
 
 

Κώστας Σκανδαλίδης 
 
 
 

Απόστολος Πάνας 
 
 
 

Νάντια Γιαννακοπούλου 
 
 
 

Γιώργος Καμίνης 
 
 
 



 

 
Χάρης Καστανίδης 

 
 
 

Ευαγγελία Λιακούλη 
 
 
 

Ανδρέας Πουλάς  
 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
 
 




